
 
 

Mondelinge vragen Geen uitstel meer voor 
Nedereindse Berg  
 

30 januari 2025 
2025 zou het jaar van de langverwachte renovatie van de Nedereindse Berg. In antwoord op 
mondelinge vragen in september 2024 zegde de wethouder de raad toe dat het wielerparcours in 
2025 gerenoveerd zou worden. Een mooi vooruitzicht voor de wieler- en skeelerverenigingen die 
gebruik maken van het parcours. Maar vanuit het afdelingen Vastgoed en Sport op het 
Stadskantoor klinken verschillende signalen over de (financiële) haalbaarheid van de renovatie. 
En dat terwijl de verenigingen dringend behoefte hebben aan een planning voor het komende jaar, 
om leden te kunnen informeren. Daarnaast is er al sinds december sprake van wateroverlast, 
waarvoor nog steeds geen oplossing is geboden. De fracties van CDA, D66, PvdA en Student & 
Starter zijn teleurgesteld in de gang van zaken en hebben de volgende vragen: 
 

1) Klopt het dat er nog geen concrete planning en geen concreet plan zijn om het parcours 
van de Nedereindse Berg te renoveren? Hoe rijmt dit met de toezegging dit in overleg en 
passend bij de kalender van de betrokken verenigingen te organiseren? 

2) Klopt het dat is toegezegd dat er iets zou worden gedaan aan de wateroverlast waarvan al 
sinds december sprake is? Zo ja, waarom is dat nog niet verholpen?  

3) Hoe kan het dat vanuit de ene afdeling wordt gecommuniceerd dat de renovatie zal worden 
ingepland, maar een aantal maanden later een andere afdeling aangeeft dat er geen 
financiële middelen beschikbaar zijn? Waarom worden gedane toezeggingen niet 
uitgevoerd? 

4) Wanneer zal de renovatie plaatsvinden? 
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